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України: «Такі заходи, як цей форум (Міжнародний форум “Наука. 

Інновації. Технології-2013”. – Ред.), присвячені інноваціям та технологіям, 

дуже важливі з кількох точок зору. Найперше тому, що Україні треба 

виходити на міжнародну арену і намагатися залучати інвесторів, намагатися 

зацікавити закордонний бізнес у розробках Національної академії наук, 

узагалі української науки. А подібні форуми є саме тим місцем зустрічі, де 

ми можемо показати себе, почути, які є запити у світі, у чому можемо бути 

корисними і для них, і для себе. І, можливо, завдяки цьому вдасться здобути 

потрібні нам кошти. 

Друга мета – налагодити добрі контакти між наукою, владними 

структурами та бізнесом. Це важливо, оскільки ми ще не маємо в цьому 

великого досвіду. 

...Коли ти працюєш, важливо постійно отримувати інформацію, тому що 

можна відкривати Америку у себе в лабораторії і не знати, що діється у світі. 

Наші вчені можуть побачити наочно, хто що робить, зав’язати корисні 

контакти, співпрацю з представниками закордонних фірм, бізнесменами...». 

Джерело: Укрінформ (09.10.2013) 

http://www.ukrinform.ua/ukr/news/naukovo_tehnologichni_forumi_dopomagayut_

ukraiini_vihoditi_na_mignarodnu_arenu_i_zaluchati_investoriv___anton_naumov

ets_1871336 (Антон Наумовець: Науково-технологічні форуми 

допомагають Україні виходити на міжнародну арену і залучати 

інвесторів // Державне агентство з питань науки, інновацій та 

інформатизації України (http://www.dknii.gov.ua). – 2013. – 10.10). 

 


